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To EE rive.EESREE grinsFrom:

Sent: Wed 8/5/2020 1:31:13 PM

Subject: Nog meer printatukken voor [EEN
Received: Wed 8/5/2020 1:31:13 PM

wetsvoorstel coronamelder.em|

antwoorden op vragen RvS.docx

Hoi, sorry dames dat het zo veel is...

Willen jullie bijgaande mail + de twee bijlagen die aan de mailhagen voor mij printen?
Thanx!

ERE

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[IEEETS)BEEETINi ninvws o>
Datum: donderdag 30 jul. 2020 5:50 PM

SEED win ws ul, EEN @winvws ul [INNINGNGNGSE

) EEE @minvws.nl>Kopie:

Onderwerp: overdracht wetsvoorstel Coronamelder

Vanaf morgen ben ik 2 weekjes weg, dus hierbij alvast een overdracht mbt het wetsvoorstel Coronamelder (zo heet de app nu

toch?).

- Toezicht en handhaving: 1k heb gisteren (woensdag 29 juli) gevraagd of er al iemand bezig is met het regelen van

het toezicht en hij meldde mij dat de IG] hiermee bezig is. Ik vroeg hem toen of er ook al iemand bezig is met het

regelen van het toezicht door de gemeenten en de inspectie SZW en hij meldde mij dat er maandag een nieuw iemand

begint bij DI die zich hierop zal storten. Goed dus denk ik om voortdurend de vinger aan de pols te houden.

ik hoop dat jij hier meer over weet en anders moet hier denk ik door DI een knoop over doorgehakt worden.

- Raad van State: Ook gisteren werd ik gebeld door de Raad van State met een aantal aanvullende vragen over het

wetsvoorstel. Ik kon daar niet direct allemaal telefonisch antwoord op geven en dat hoefde gelukkig ook niet. De

behandelend jurist ging vandaag op vakantie voor 3 weken, maar ze wil het advies wel eind augustus af hebben. We

kunnen de komende week onze antwoorden formuleren en deze sturen aan haar achtervang (zie mail in bijlage).
HFIWen ik zijn alvast begonnen met de beantwoording en ik heb een deel ook uitgezet bij[EHdie voor teksten zal

zorgen. Zie document in bijlage.

kan jij dit meRE afmaken?

- Advies AP nav PIA app: BEE gaf me net een head's upp over het advies van de AP dat volgende week zal komen op de

app zelf. Hij had gesproken met de voorzitter. Hij meldde dat de AP zal adviseren om de app niet te lanceren voordat de

wet in werking is getreden. Dit heeft te maken met de verwerking van de bijzondere persoonsgegevens door de minister

als verantwoordelijke van de backendserver, waar volgens de AP geen grondslag voor in de huidige wet zit. Dat is

natuurlijk niet wat de minister wil horen. vroeg wat we nu moeten. Ik heb hem gezegd dat dit m.i. voorgelegd moet

worden aan de minister. Ik kon zo snel 3 mogelijke opties bedenken: 1. wachten met lancering (weinig aantrekkelijk), 2.

3. verwerkingsverantwoordelijkheid niet

ij minister maar bij GGD’s (evt. gezamenlijk) neerleggen (de GGD’s zouden evt. vervolgens de minister als een soort

uitvoerder kunnen inschakelen?), deze hebben in de huidige wet ogv hun wettelijke taak namelijk wel al de bevoegdheid
om bijzondere persoonsgegevens te verwerken.

BEdza hier maandag verder mee aan de slag gaan en EER betrekken.

Ik hoop dat jullie hier voldoende mee uit de voeten kunnen.

Sterkte en tot over 2 weken.
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